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Referent: 
Arne 
 

Kirsten Rasmussen 
Dirigent 

1. Valg af dirigent: Foreslår Kirsten 
Rasmussen 
Er villig til valg 

Kirsten blev valgt med akklamation.  

2.a. Fremlæggelse af beretning for perioden 
siden sidste møde.  

Arne fremlagde beretningen, der blev taget 
til efterretning.  

2.b. Fremlæggelse af afd. regnskab for 2020 
til orientering.  

Der var ikke spørgsmål til regnskabet for 
2020, der blev taget til efterretning.  

2.c.Godkendelse af afdelingens driftsbudget 
for 2022.  

Der var ingen spørgsmål til driftsbudgettet 
for 2022. Budgettet blev godkendt.  

3.  Behandling af evt. indkomne forslag.  Der var ikke kommet forslag til behandling.  
4. Valg af afdelingsformand  Ikke på valg 
5a. Valg af medlemmer til 

afdelingsbestyrelsen 
   På valg: Ejgil og Hanne. Er villige til 

genvalg. 

Ejgil Rasmussen og Hanne Graugaard blev 
begge valgt med akklamation.  

5b. Valg af to suppleanter (Erna og Kirsten)  
      Er villige til genvalg. 

Erne Flink og Kirsten Rasmussen blev 
begge valgt med akklamation. 

6. Valg af 3 
repræsentantskabsmedlemmer  

 Det foreslås, at bestyrelsen er 
medlemmer af repræsentantskabet. 
En suppleant kan eventuelt indtræde 
i tilfælde af forfald. 

Blev godkendt. 

7.  Eventuelt   
a. Orientering om mulig fremtidig 

varmeforsyning. 
 
 
 
 

b. Havedag 
c. SEAS-NVE 

 
 

d. Michael udskifter rørskjulere til 
radiatorer 10. juni  

Arne orienterede om at afdelingens gasfyr 
nu har nået en alder, hvor udskiftning kan 
komme på tale. Bestyrelsen ser på mulighed 
for at udskifte til ”Luft til vand 
varmepumper”. Afdelingen skal i givet fald 
beslutte en udskiftning.  
Dato for havedag vil blive meldt ud senere.  
Alle har fået et brev fra SEAS-NVE med et 
tilbud. Arne har talt med SEAS-NVE, der 
beklager at vi har modtaget tilbuddet.  
Arne modtager tilmeldinger.  
 


